

File under:
Brazil



ARC Music
LC 05111
EUCD 2658

Ravi, British kora player and multi-instrumentalist, spent six months in Rio de Janeiro recording with Brazilian musicians. Inspired by a love of Brazilian music Ravi explores, with kora, guitar and voice, some of the styles and rhythms of this vibrant culture. Special guests include legendary clarinetist *Paulo Moura*; two of Brazil's leading percussionists *Armando Marçal* and *Robertinho Silva* and *Marlui Miranda*, whose spellbinding voice re-creates the atmosphere of the Amazon with songs and sounds of the Brazilian Indians.

Ravi, ein britischer Kora-Spieler, verbrachte sechs Monate in Rio de Janeiro, um mit brasilianischen Musikern aufzunehmen. Von seiner Liebe zur brasilianischen Musik inspiriert, erkundete er mit Kora, Gitarre und Stimme einige der Stile und Rhythmen dieser dynamischen Kultur. Star-Gäste sind der legendäre Klarinetist *Paulo Moura*; zwei von Brasiliens führenden Perkussionisten, *Armando Marçal* und *Robertinho Silva* und *Marlui Miranda*, deren zauberhafte Stimme mit Liedern und Sounds der brasilianischen Indianer eine Amazonas-Atmosphäre kreiert.

1. **21-String Samba** (Ravi) - 5:09
2. **'Koração Brasileiro'** (Ravi) - 5:05
3. **Driving to Buzios** (Ravi) - 5:45
4. **Paranagua** (Ravi) - 6:04
5. **Berimbao** (Ravi) - 6:42
6. **Bird of Paradise** (Ravi) - 3:49
7. **Moino** (Ravi) - 2:31
8. **Amazon Journey, Part 1** (Ravi/Marlui Miranda) - 3:36
9. **Amazon Journey, Part 2** (Ravi/Marlui Miranda) - 4:35
10. **Amazon Journey, Part 3** (Ravi/Marlui Miranda) - 3:36
11. **Amazon Journey, Part 4** (Ravi/Marlui Miranda) - 2:20
12. **Paranagua** (reprise) (Ravi) - 5:20



© & © 2016, ARC Music Productions Int. Ltd. - Product of United Kingdom - Manufactured in Austria
ARC Music Int., P.O. Box 111, East Grinstead, West Sussex RH19 4FZ, Great Britain
Tel: +44 (0)1342 328567 • Fax: +44 (0)1342 315958 • E-mail: info@arcmusic.co.uk

www.arcmusic.co.uk



5 019396 265820